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ACTA NÚM. 4/2024 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA DE L’ESTAT DEL 
DISTRICTE DE LES CORTS DE L’AJUNTAMENT DE BARCELONA 

 
 

A Barcelona, el dia 25 de setembre de 2024 i essent les 18.00 hores, es reuneix en sessió 
presencial, l’Audiència Pública de l’Estat del Districte de les Corts a la sala de plens de la 
seu, ubicada a la plaça Comas, 18, planta soterrani 1, sota la presidència del regidor 
president, l’Il·lustríssim Senyor Juan Milián Querol, regidor president del Consell del 
Districte, i l’assistència de l’Il·lustríssim senyor David Escudé Rodríguez, regidor del Districte 
de les Corts. També es troba present la gerent del Districte, la senyora Yolanda Hernández 
Darnes, assistida pel secretari que subscriu, el senyor Amadeo Silva Gómez. 
 

Es troben presents els consellers i les conselleres senyors i senyores Manuel Becerra 
Hormigo, Irene Morales Morales, Maria Asunción González Mestre, Cristina Company 
Fontané, Cristian Sais Fetthauer, Joaquim de Gispert Pi, Jordi Guillén Sarrat, Mario Fco. 
Campelo Castro, Xavier Cañigueral González, Maria Mercedes Font Munso i Maria del 
Rosario Mesas Company. Així mateix es troba present el Directora del Serveis a les 
Persones i Territori el Sr. Borja Morodo Esturao i el director de Llicències i Espai Públic, el 
Sr. Iván Balmanya Balboa. 
 
 
S’obre la sessió amb un recordatori a les persones presents que poden situar-se al fons si 
no desitgen ser gravades.  

 
 
Torn de paraules 

1. El Sr. Eutasi Puyoles informa de la insalubritat a la placeta del carrer Sants, 
entre el número 384 i 388. Comenta que molts veïns ja han reclamat per 
aquest punt. La última reclamació és d’aquest mes i ell, des del 2018, ja ha 
presentat set. Menciona que al darrer escrit va demanar una reunió amb el 
regidor, sense resposta. Es queixa que tot està gairebé igual i aporta unes 
fotografies on apareixen unes carpes molt brutes i assegura que va passar la 
policia fa pocs dies per la zona. També hi ha unes jardineres tancades que 
podrien fer mal als nens. Es refereix a un hexàgon al mig de la plaça. Al 
principi hi havia plantes i ara la gent hi aboca escombraries. Igualment, els 
clients d’un bar musical proper en sortir fan soroll i embruten. Continua parlant 
dels seients de fusta que hi ha en l’hexàgon, també bruts. Conclou demanant 
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la retirada de les jardineres i que estudiïn com ha de ser el disseny d’aquesta 
placeta. 

 

2. La Sra. Mari Àngels Pérez  exposa novament les mancances generals del 
barri en quant a equipaments i altres assumptes. Valora que el més greu són 
els dos futurs gratacels als marges de la Universitat de Barcelona. Crítica que 
no s’hagi escoltat els veïns en l’evolució del projecte, com ho demostra que 
no s’ha contestat a 30 al·legacions. Els impactes denunciats són: una 
massificació dins una zona reduïda; pitjor mobilitat; menys qualitat de vida; 
medi ambient perjudicat; i afectació del paisatge. Afirma que els veïns 
continuaran lluitant. 

 

3. La Sra. Felisa Marco parla en nom de la comissió de veïns de Mejía 
Lequerica i lamenta els endarreriments. Reclama una sèrie de punts: targeta 
per veïns en relació al Barça; patrimoni; evolució de la Ronda del Mig; 
semàfors del carrer Maternitat; marquesines dels autobusos del mercat de la 
Travessera i la senyalització lumínica; reposició d’arbrat; ¿possibles 
problemes de soroll i il·luminació al futur estadi del Barça? 

 

4. El Sr. Luis Javier López, com a titular de la farmàcia del carrer Breda, intervé 
per recordar problemes que veu al seu entorn fa temps. Li causen molèsties 
els locals Magnolia, un altre sense nom que està operatiu i un club cannàbic 
al mateix carrer Breda. Sobre l’últim, comenta que rep turistes que hi 
apareixen poc després d’aterrar a Barcelona i no es compleix la normativa de 
membresia i el negocis causen fums, sorolls nocturns i olors. Denuncia el 
tràfic de drogues a la zona, on també conviuen sense sostre que participen en 
aquesta activitat, segons han vist en imatges. Sobre la plaça Caba, es fa un 
mal ús d’un parc infantil. Tots aquests inconvenients provoquen un desencís 
general i es té constància de dos persones mortes en aquest indret. 

 

5. La Sra. Leticia Esporrin esmenta el mateix parc infantil i la difícil convivència 
amb els indigents. Parla de crits i llançament d’objectes i es queixa que la 
gent faci les seves necessitats a prop de la seva porteria, ha vist rates a casa 
seva, l’hi han robat utilitzant el balcó. Proposa el tancament de parcs per 
evitar gent incívica. 

 

6. El Sr. Isaac Torras es refereix a una agressió patida amb pedres i esmenta 
com a prop de la farmàcia van haver de llogar un local per evitar un ús il·legal. 
S’ha transformat en un problema de seguretat general 
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El regidor li contesta al Sr. Puyoles que es va ordenar un servei de neteja al lloc 
esmentat. Es demana que es faci allà un reforç constant. En relació a al bar Enka 3  
hi un expedient pel tema de jardineres i excés de taules i cadires. En breu es 
notificarà la sanció. També s’ha obert un expedient per olors i brutícies, a nivell de 
serveis tècnics. La policia ha fet fins a 26 actuacions en un radi proper. Consten a 
més 21 denúncies per sorolls i venda d’alcohol. Igualment, el patrullatge nocturn s’ha 
accentuat per les festes de la Mercè. Hi ha actuant conjuntament els cossos 
policials, ja que es veu com un punt negre del districte. S’espera millorar l’espai en 
propers mesos o seguiran les sancions. 

Respecte la Sra. Pérez, es va fer un seguiment i n’hi han places d’aparcament 
lliures. No es planteja un canvi en la política de zona verda. Es van demanar la fi de 
les obres no autoritzades a un club cannàbic. 

Sobre la Sra. Marco, el tema de la targeta és una demanda popular i es pren nota. 
En quant a la Ronda de Mig, està en procés i es treballarà per a què el Barça 
compleixi la normativa. La qüestió de la mobilitat s’està treballant de forma 
coordinada en quan el futbol torni aprofitant el parèntesi actual, a fi que la situació 
millori. 

En quant al Sr. López i el Sr. Torras són fets lamentables. El local Magnòlia es va 
ordenar el tancament un cop es recullen proves. Es té cura de seguir la legalitat. 
Guàrdia Urbana i Mossos estan ben al corrent en quant a locals molestos. Es vol 
trencar els 32 clubs cannàbics de la ciutat, cal recordar com a objectiu de ciutat. 

En relació al sense sostre, és un tema que preocupa a nivell global. El regidor diu 
que no té cap problema per tancar espais per la nit si hi ha un previ consens veïnal. 

 

7. El Sr. Joan Hernández se solidaritza amb els altres veïns i reclama diàleg 
amb l’Administració. Manifesta oposició a l’especulació i la destrucció de 
patrimoni a la Maternitat, masia Can Planes, etc. Recorda el problema del 
sense sostre i altres ja comentats. No hi ha informació sobre la Ronda del 
Mig, patinets i clubs cannàbics són altres temes a destacar. 

 

8. El Sr. Eduard Parera declara en nom del Bicicleta Club de Catalunya-BAAC 
que no sap l’estat de diversos carrils bici. Vol la seguretat per tothom i 
menciona el carril bici de l’avinguda Madrid i el carrer Berlin per a què es 
treballi junt amb el districte de Sants, igualment responsable. Recorda que hi 
ha un pla de mobilitat que preveia un 5% de desplaçament en bicicleta a la 
ciutat i encara estem al 3,8%. Pregunta sobre l’aparcament segur de 
bicicletes i demana algun projecte al barri, així com més infraestructures. 
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9. El Sr. Daniel Navajas voldria un millor manteniment del Memorial al carrer 
Europa-Joan Güell per les dones represaliades pel franquisme. Són cinc 
plafons que estan ara degradats. 

 

10.  El Sr. Josep Maria Guillumet es refereix als futurs gratacels. Diu que no hi 
ha previsió de places d’aparcament dins el pla. El PEU preveu unes activitats 
però ignora les circumstàncies de mobilitat i la gent que s’hi desplaçarà. De 
30 a 40.000 persones podrien venir al barri en relació al Clínic en un futur 
espai. Rebutja que aquest pla urbanístic continuï per no haver hagut 
mediació, així com altres assumptes que no tenen en compte els habitants. 

 

11. La Sra. Anna Ramon tracta el tema dels okupes als baixos del carrer 
Benavent, número 14. Són sis anys que es mantenen allà, no pagant 
consums. Sobre la Residència no es té informació actual i la capacitat futura. 
En relació a les bicicletes, des de Comandante Benítez fins a Hospitalet, com 
tenim dos carrils de cotxes, voldria que el bus H8 tornés a circular per 
avinguda Madrid. Sobre els jardins Bacardi, tem el que passarà quan torni el 
Barcelona a l’estadi. Per altra banda, el districte sí ha portat a terme 
actuacions positives. 

 

El regidor respon al Sr. Hernández que s’ha pres nota i faran el que es pot fer. Al Sr. 
Parera li explica que la planificació de carrils bicis li recorda els plans previstos i les 
dificultats existents. Les brigades van fer un manteniment, a vegades no tan ràpid 
com es voldria.  

En quant al Sr. Navajas, el sol ha provocat danys al Memorial i es pensa un canvi de 
materials. Al Sr. Guillumet, li comenta que en breu rebran els ciutadans les 
al·legacions i en concret una sobre mobilitat sí està acceptada. Li reconeix les 
oportunitats de rebatre qualsevol problema. Finalment, a la Sra. Ramon, se li recorda 
que es treballa en quant arribin els dies de partit de futbol. Sobre els okupes, 
s’espera que se’ls pugui treure. Sobre la Residència, en haver un canvi de conseller i 
estan pendents de saber més. 

 

12. La Sra. Gloria Pérez es refereix al que ha dit la Sra. Ramon com a presidenta 
del carrer indicat. El local porta sis anys ocupat i agraeix una propera solució. 

 

13. La Sra. Anna Sánchez està preocupada perquè al costat de l’escola Duran i 
Bas fa falta una reixa, s’ha convertit en una zona de càrrega i descàrrega. Es 
queixa que no es podin els arbres. En relació a les llums del carrer, pensa que 



 

5 
 

la ciutat és fosca i sobretot la travessera de les Corts (Numància-Riera 
Blanca). 

 

14. La Sra. Marta de Prats recorda els arbres de l’avinguda Xile i com poden 
danyar les branques caigudes. Requereix que es tingui més en compte el 
parc de jardins Ernest Lluch i voldria una reunió amb Parcs i Jardins. 

 

El regidor comença al·ludint al local del carrer Benavent, que està a la recta final i 
agraeix la paciència general. De la Sra. Sánchez, se li recorda que forma part la 
reixa del pla Escoles i que es treballa amb les escoles per guanyar en seguretat. En 
quant a la il·luminació, li sol·licita a la veïna una concreció per millorar aquest punt 
pels vianants. Contradiu que sí hi ha un pla de poda i que tot s’estudia per casos. En 
referència a la Sra. de Prats es passaran a Parcs i Jardins les fotografies aportades. 

A la Sra. Sánchez, se li diu que es pot pensar un tancament individual però que no 
és la política de parcs desitjada i que sempre ha d’haver una opinió unànime dels 
veïns. 

 

15. La Sra. Adela Agelet desitjaria una revisió dels parcs en benefici dels nens 
per guanyar en ombres i pregunta per Can Capellanets i quan es pot resoldre 
el recurs presentat. 

 

16. El Sr. David Josa recorda el passat 21 de juliol i un accident d’un cotxe i un 
autobús, amb 14 ferits. És el cinquè accident des de la implantació la 
travessera de les Corts bidireccional. Manifesta que l’incivisme nocturn ha 
afectat a uns quants veïns i les obres del Camp Nou han portat a conductes 
irregulars dels treballadors. Finalment, voldria que es complís el Pla Endreça. 

 

17.   El Sr. Coma explica la seva experiència al barri i no comprèn l’ús d’alguns 
jardins/parcs per esdeveniments d’oci puntuals. Recorda al Palau de 
Pedralbes va deixar de celebrar un festival però ara ha tornat i es queixa de la 
pressió de certs lobbis. 

 

18.  El Sr. Enric Colom s’adhereix al dit fins ara i es refereix a l’encreaument 
problemàtic entre Travessera de les Corts i Carles III, on està la parada de les 
bicicletes. Degut a la ratlla que s’ha posat gairebé s’ha tret un carril de cotxes 
de Llobregat fins el Besós. Adverteix perquè ha vist tres fregades que han 
pogut causar incidents. 
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19.  El Sr. Vicenç Franquesa llegeix un escrit com a representant de Joan Güell, 
número 220 i 226, que resulta una queixa en relació a l’incivisme al bar 
musical Diagonal Pool. No entén com s’ha pogut obert un bar de tres plantes 
sota un edifici de vivendes i agraeix el suport municipal als veïns. Ara mateix, 
dues plantes estan precintades per manca de llicència. Al lloc s’han organitzat 
moltes festes amb un alt nivell de soroll i lamenta que a les xarxes socials 
encara es mencioni la disponibilitat de les dues plantes mencionades. Els 
veïns reclamen pel soroll i el comportament incívic del clients i dels vigilants 
del local, encara que actualment ja no hi treballa ningú. Hi ha manca de neteja 
i no es segueixen les normatives. 

 

20. La Sra. Núria Carulla fa referència a com està el tema del cobriment de la 
ronda del Mig. En viure a Gran Via Carles III número 103 pateix bastantes 
molèsties. Coincideix a aquesta alçada la parada de la línia d’autobús 59 i 
poden coincidir fins a tres vehicles seguits. A més, li sap greu la poca 
vigilància i la permissivitat a parcs i carrers. 

 

El regidor contestarà al Sr. Josa per escrit i subratlla que l’Administració està 
pendent de les qüestions que ha explicat. Sobre les obres del Camp Nou, es van 
passar al club unes fotografies de conductes incíviques a la zona en quant als 
treballadors i el club va exposar en diversos idiomes el que es pot fer, com per 
exemple donar menjar a coloms o dormir als parterres. A la Sra. Agelet se li respon 
que el recurs per Can Capellanets està pendent de l’Audiència i no se sap quan 
fallarà. Sobre la creació de zones amb obra, ens trobem en fase de contractació 

En quant al Sr. Coma, li exposa el concepte que té del que és un parc i els seus 
usos, en bona convivència i equilibri amb els veïns. Així, un concert pot ser sorollós 
però també molts veïns hi van perquè els hi agrada la música. Com s’ha parlat d’un 
esdeveniment que té lloc un dia a l’any, no es pot optar per una prohibició. En 
resposta al Sr. Colom i l’encreuament que ha tractat, coincideix en la perillositat del 
punt i estaran a sobre. 

En relació a la Sr. Franquesa, agraeix la paciència i el treball conjunt. S’ha demanat 
un reforç del servei de neteja i de la presència de la Guàrdia Urbana als horaris més 
conflictius. El regidor comenta que sobre les llicències de bar musical es tracta d’una 
activitat legal i no es pot rebutjar de bon inici si no hi ha una modificació de la llei al 
Parlament. I a la Sra. Carulla li diu que parlaran amb Transports Metropolitans de 
Barcelona per les molèsties de la parada del bus. 
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Finalment, el president agraeix totes les intervencions, s’acomiada de les persones 
assistents i, no havent-hi més intervencions ni preguntes i essent les 19:47 h hores, aixeca 
la sessió, la qual cosa certifico. 
 
 
 

Vist i plau 
 El president            El secretari delegat 
 
 
 
 Juan Milián Querol          David Guillén i Viñas 
 


	www.lameva.barcelona.cat/lescorts
	ACTA NÚM. 4/2024
	ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA DE L’ESTAT DEL
	DISTRICTE DE LES CORTS DE L’AJUNTAMENT DE BARCELONA

